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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Finansów Publicznych (nr 118)
19 października 2016 r.
Komisja Finansów Publicznych, obradująca pod przewodnictwem posła Jacka 
Sasina (PiS), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła: 

– rządowy projekt ustawy o zmianie ustawy budżetowej na rok 2016 (druk 
nr 916).

W posiedzeniu udział wzięli: Jacek Bogucki sekretarz stanu w Ministerstwie Rolnictwa i Rozwoju 
Wsi wraz ze współpracownikami, Hanna Majszczyk podsekretarz stanu w Ministerstwie Finansów 
wraz ze współpracownikami oraz Anna Rybczyńska wicedyrektor Departamentu Budżetu i Finansów 
Najwyższej Izby Kontroli.

W posiedzeniu udział wzięli  pracownicy Kancelarii Sejmu: Jakub Krowiranda, Michał Nowak 
i Michał Zieliński – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych oraz Wojciech Białończyk 
i Łukasz Kasiak – legislatorzy z Biura Legislacyjnego.
Przewodniczący poseł Jacek Sasin (PiS):

Dzień dobry państwu. Otwieram posiedzenie Komisji Finansów Publicznych. Stwier-
dzam kworum.
Chciałem państwa bardzo  serdecznie przeprosić  za to kilkuminutowe  spóźnienie, 

ale jednocześnie odbywa się ważne posiedzenie innej komisji, dotyczące reprywatyzacji 
w Warszawie i akurat wywiązała się pewna dyskusja, w której brałem udział. Jeszcze 
raz bardzo przepraszam. Mam nadzieję, że państwo mi to wybaczą. Dużo się dzieje jed-
nocześnie.
Szanowni państwo, porządek dzisiejszego posiedzenia przewiduje rozpatrzenie rzą-

dowego projektu ustawy o zmianie ustawy budżetowej na rok 2016. To jest druk nr 916.
Czy są uwagi do porządku dziennego? Nie słyszę.
Stwierdzam przyjęcie porządku dziennego.
Witam  serdecznie  uczestniczących  w naszym  posiedzeniu  przedstawicieli  rządu. 

Witam panią minister Hannę Majszczyk. To już taka tradycja. Bardzo nam miło panią 
tradycję, przepraszam, panią minister ponownie widzieć. Pani minister jest podsekre-
tarzem stanu w Ministerstwie Finansów. Przepraszam. Zabrzmiało niemalże Bareją 
w tej chwili – „pani tradycja”. Witam pana ministra Jacka Boguckiego, sekretarza stanu 
w Ministerstwie Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Pan minister rzadziej nas odwiedza niż pani 
minister, ale mamy nadzieję, panie ministrze, że to się zmieni i częściej będziemy mogli 
się spotykać na posiedzeniach Komisji. Witam również wszystkich państwa, którzy towa-
rzyszą państwu ministrom.
Przechodzimy do realizacji porządku dziennego.
Informuję Wysoką Komisję, że Sejm w dniu 19 października, czyli dzisiaj, skiero-

wał rządowy projekt ustawy o zmianie ustawy budżetowej na rok 2016 (druk nr 916) 
do Komisji w celu rozpatrzenia. Jednocześnie Sejm zalecił przedstawienie sprawozda-
nia o tym projekcie ustawy w terminie umożliwiającym jego rozpatrzenie na bieżącym 
posiedzeniu Sejmu.
Proponuję  przystąpić  do rozpatrzenia  projektu  ustawy.  Nie  słyszę  sprzeciwu. 

W związku z tym przechodzimy do rozpatrzenia projektu ustawy.
Ustawa jest dosyć krótka. Jak wynikało z dzisiejszej dyskusji na plenarnym posiedze-

niu Sejmu, chyba nie budzi też większych kontrowersji.
Na początek rozpatrzymy tytuł ustawy.
Czy ktoś z państwa ma zastrzeżenia do tytułu tej ustawy? Nie słyszę.
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Stwierdzam przyjęcie tytułu ustawy.
Przechodzimy do rozpatrzenia art. 1.
Czy ktoś z państwa ma uwagi do art. 1 ustawy? Nie słyszę.
Stwierdzam przyjęcie art. 1.
Przechodzimy do rozpatrzenia art. 2. Mamy głos pani przewodniczącej Skowrońskiej. 

Bardzo proszę o zabranie głosu.

Poseł Krystyna Skowrońska (PO):
Zabieram głos, jako że w trakcie pierwszego czytania nowelizacji ustawy nie otrzymałam 
odpowiedzi w sprawie rezerwy z pozycji 4, dotyczącej wniosków, które zostały złożone 
i są składane w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji, odpowiednio reali-
zowane przez MF, w zakresie środków na usuwanie skutków powodzi. Chodzi o wnioski 
złożone przez samorządy. Ta procedura była realizowana przed zmianami w zakresie 
wysokości środków przeznaczonych na tę rezerwę, tzn. zdjęcie z tej rezerwy ponad 80 
000 tys. zł na afrykański pomór świń.
Chciałabym zapytać, bo pytają o to samorządowcy, jak zostaną zrealizowane wnioski 

z tego tytułu i na jaką kwotę. Poza zabezpieczeniem na budowę wałów przeciwpowo-
dziowych. Chodzi o drogi lokalne – usuwanie skutków powodziowych w zakresie budowy 
dróg lokalnych.
Będę usatysfakcjonowana, panie przewodniczący, jeżeli pani minister... Rozumiem, 

że może to być pytanie, na które dzisiaj nie można udzielić precyzyjnej odpowiedzi. Była-
bym zobowiązana, gdybym do piątku otrzymała taką odpowiedź, bo o to pytają samo-
rządowcy.
Dlaczego to jest ważne? Dlatego, że spinamy to kompleksowo. Zmiana z art. 1 i reali-

zacja budżetu na bieżąco są tym tematem, którym się zajmujemy.
Panie przewodniczący, uwag do wejścia w życie art. 1 nie będę miała, więc tylko w tej 

sprawie chciałam coś wyjaśnić i na to pytanie otrzymać odpowiedź.

Przewodniczący poseł Jacek Sasin (PiS):
Bardzo dziękuję. Co prawda, to nie jest pytanie do art. 2, ale – oczywiście – dyskutujemy 
nad całością ustawy.
Nie wiem, czy pani minister będzie chciała teraz odpowiedzieć, czy na piśmie. Oczy-

wiście, proszę bardzo.

Podsekretarz stanu w Ministerstwie Finansów Hanna Majszczyk:
Dziękuję bardzo. Panie przewodniczący, Wysoka Komisjo, oczywiście, pamiętam prośbę 
pani poseł jeszcze z posiedzenia plenarnego i dyskusji nad tą ustawą. Już zbieramy te 
informacje. Wystąpiliśmy do MSWiA. Na roboczo mamy informację, że to jest około 300 
000 tys. zł, które już są obrabiane w podziale na poszczególne województwa, ale popro-
siliśmy o jeszcze bardziej szczegółowe dane. Mam nadzieję, że do piątku będziemy mieli 
to gotowe. Dziękuję.

Przewodniczący poseł Jacek Sasin (PiS):
Bardzo dziękuję, pani minister. Jak rozumiem, nie ma uwag ani sprzeciwu wobec art. 2, 
więc stwierdzam przyjęcie art. 2.
Przechodzimy do rozpatrzenia całości projektu ustawy.
Czy ktoś z pań lub panów posłów jest przeciwny przyjęciu ustawy z druku nr 916, 

czyli ustawy o zmianie ustawy budżetowej na rok 2016?
Nie słyszę, w związku z czym stwierdzam przyjęcie tego projektu ustawy.
Szanowni państwo, Wysoka Komisjo, w związku z tym, że przyjęliśmy projekt ustawy, 

Komisja musi jeszcze wybrać posła sprawozdawcę, który przedstawi sprawozdanie z prac 
naszej Komisji na posiedzeniu plenarnym Sejmu.
Proponuję, aby w tym przypadku sprawozdawcą był pan poseł Sylwester Tułajew. 

Widzę, że pan poseł kiwa głową, czyli wyraża zgodę.

Poseł Sylwester Tułajew (PiS):
Tak, wyrażam zgodę.
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Przewodniczący poseł Jacek Sasin (PiS):
Czy są jakieś inne propozycje albo sprzeciw wobec tej kandydatury? Nie słyszę, w związku 
z czym stwierdzam, że Komisja wybrała pana posła Sylwestra Tułajewa na sprawoz-
dawcę Komisji.
Szanowni państwo, zanim zamknę posiedzenie Komisji, chciałbym również stwierdzić 

przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji z lipca br. – to są posiedzenia od 73 do 98 – 
wobec niewniesienia do nich zastrzeżeń.
Na tym wyczerpaliśmy  porządek  dzienny  naszego  posiedzenia.  Dziękuję  bardzo. 

Zamykam posiedzenie Komisji. 


